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Dotyczy: Możliwości zwolnienia przedsiębiorców z opłat za koncesję za alkohol. 

  

Szanowny Panie Prezydencie , 

 

W związku z rządowymi obostrzeniami związanymi ze zwalczaniem pandemii koronawirusa 

wielu przedsiębiorców nie ma możliwości prowadzenia działalności gospodarczej. We wspomnianej 

grupie znajdują się przede wszystkim osoby prowadzące wszelkiego rodzaju puby oraz restauracje.  

Obecnie pomimo całkowitego lub częściowego braku możliwości prowadzenia działalności 

gospodarczej osoby te muszą dokonać opłaty między innymi za koncesję na alkohol.  

Wychodząc naprzeciw problemom tych osób wiele samorządów wprowadziło bądź zamierza 

wprowadzić zwolnienie wspomnianych przedsiębiorców z opłaty koncesyjnej. Doskonałym przykładem 

takiego działania jest Miasto Katowice, gdzie projekt uchwały w tej sprawie został złożony wspólnie 

przez wszystkie występujące w tamtejszej Radzie Miasta kluby radnych. 

W związku z powyższym zwracamy się do Pana Prezydenta z prośbą o odpowiedź na następujące 

pytania: 

1) Jakie jest stanowisko Kierownictwa Miasta w przedmiotowej sprawie? 

2) Czy Kierownictwo Miasta rozważa wprowadzenie w naszym mieście możliwość zwolnienia 

z opłaty za koncesję przedsiębiorców? 

 

Z wyrazami szacunku 

 

Tomasz Tylutko 
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